
ZÁPIS 7/2023 
 

z jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne 8. 11. 2023 

 

 

Přítomni:      dle prezenční listiny 10 členů výkonného výboru 

Omluveni:     5 členů VV 

 

 

1. Jednání zahájil starosta OSH Miroslav Frost, který uvítal přítomné a seznámil s programem. 

K programu nebylo připomínek. 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu - zapisovatel stálý Věra Sedláčková, ověřovatelé 

zápisu stálí Vladimír Sazima a Miloš Svoboda. 

 

3. Kontrola usnesení: 

 

- úkol č. 7/2023 - zdárně zajistit pož. útoky MH v Rakové 9. 9. 2023 - úkol splněn 

- úkol č. 8/2023 - zdárně zajistit soutěž ZHVB 30. 9. 2023 ve Volduchách -   úkol  

splněn 

            zůstává úkol 1/2023 - zajistit obsazení funkce vedoucího ORR 

 

4. Příprava shromáždění představitelů sborů 25. 11. 2023 v Bušovicích: 

Miloš Svoboda přečetl návrh programu SPS, program byl schválen.  

Občerstvení - káva + voda. 

Řídící jednání -Miloš Svoboda. 

Volba pracovních komisí - přečetl Miloš Svoboda, mandátová a návrhová komise 

budou společné.  

Miloš Svoboda přečetl návrh na usnesení, které bude případně doplněno, pokud to 

vyplyne z jednání SPS. 

Navržená organizace shromáždění byla přítomnými schválena.  

 

5. Čerpání rozpočtu za leden - říjen 2023  - informovala Věra Sedláčková: 

Příjmy - doposud přišly na účet dotace NSA (Plamen, PS), dotace MŠMT jsou 

propláceny v měsíci prosinci. 

Výdaje- bude překročena položka cestovné, což bude zdůvodněno na SPS - jsou 

propláceny pouze cesty do Přibyslavi a na jednání KSH, výše cestovného je podle 

počtu těchto pracovních cest, v návrhu rozpočtu pro příští rok bude tato položka 

zvýšena.  

 Dále byla překročena položka školení - oblast ORM, pro příští rok se rovněž bude 

počítat se zvýšením, proškolení vedoucích MH jako instruktoři je nutné, vyžadují to 

nové směrnice Plamen, rovněž je třeba proškolení rozhodčích MH. 

Dotace MV byly dočerpány a budou vyúčtovány v měsíci listopadu, v dotacích 

MŠMT zbývá dočerpat cca 5 tis. Kč, budou zde zaúčtovány energie za měsíc říjen a 

zakoupena další sada tonerů. Dotace budou rovněž vyúčtovány do konce měsíce 

listopadu.  
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6. Návrh rozpočtu na rok 2024 - Věra Sedláčková:  

Dotace MŠMT budou kráceny o cca 50%, podle toho byly upraveny položky 

rozpočtu. Náklady na provoz budou tak z větší části tvořit vlastní zdroje, oproti 

letošnímu roku, kdy většinu nákladů pokryly dotace. Rovněž v dotacích NSA 

(Plamen, PS) je počítáno se snížením, částka na soutěže bude muset být doplněna 

vlastními zdroji. Bude zvýšena plánovaná částka na cestovné a školení vedoucích  

MH,  jak bylo řečeno ve zprávě o čerpání rozpočtu za leden - říjen 2023.  

Ostatní položky rozpočtu jsou obdobné jako v tomto roce, předpoklad výše členských 

příspěvků a odvodů na SH ČMS je stanoven podle aktuálního počtu členů.  

 

7. Zpráva OKRR - Ing. Karel Dlouhý: 

Revizní rada se schází čtvrtletně, poslední kontrola proběhla 24. října. Jsou 

kontrolovány doklady v pokladní knize i faktury a výpisy z účtu a rovněž tak pokladní 

hotovost. Účetnictví je vedeno přehledně a dle směrnic. Při kontrole dokladů byly 

pouze doplněny některé chybějící podpisy. Byly kontrolovány dotace, jejichž 

vyúčtování bylo odesláno na SH ČMS - dotace NSA, tj. okresní kolo Plamen a požární 

sport. Tyto dotace již přišly na účet OSH.  

 

8. Zhodnocení ZHVB - Jarmila Baslová: 

Soutěž proběhla 30. 9. ve Volduchách, v této formě byla soutěž poprvé (dříve ZPV). 

ZHVB má odlišná pravidla, než byl ZPV, soutěžící vše zvládli bez problémů. 

J. Baslová přečetla pořadí družstev.  

Dále J. Baslová pokračovala zprávou o činnosti ORM: 

14. - 15. října proběhlo ve Zbiroze školení vedoucích MH. 

 27.-28. října se uskutečnilo setkání členů ORM kraje.  

 V roce 2024 bude OSH Rokycany pořadatelem krajského kola hry Plamen a 

pořadatelem krajského kola ZHVB. 

 Jarmila Baslová přečetla plán práce ORM na rok 2024, plán byl přítomnými schválen.  

           

9. Plán práce výkonného výboru na rok 2024: 

Návrh plánu práce přečetl Miloš Svoboda, termíny jednání výkonného výboru byly 

stanoveny tak, aby byly před jednáním VV KSH a dále VV SH ČMS z důvodu 

schvalování návrhů na vyznamenání. Plán práce byl přítomnými schválen. 

 

10. Jmenování inventarizační komise: 

Miroslav Frost jmenoval členy inventarizační komise: 

Ing. Karel Dlouhý, Miloš Svoboda, Vladimír Sazima, za OSH starosta Miroslav Frost, 

za kancelář Věra Sedláčková. 

Návrh inventarizační komise byl schválen, termín bude stanoven v závěru měsíce 

prosince, bude pravděpodobně v prvním týdnu po 15. lednu (fakturace).  

 

11. Diskuse, různé: 

- M. Frost přečetl návrhy na vyznamenání  členů SDH Zbiroh, návrhy byly 

schváleny. 

- výjezdní zasedání výkonného výboru - s konečnou platnosti v pátek 1. prosince 

od 14.00 hodin v pohostinství  Bušovice 

- M. Frost informoval o odhlášení 44 členů ze SDH Skořice, ve sboru zbylo 7 

členů. 
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Odhlášení členové zvažují vstup do České hasičské jednoty, zde se však musí 

platit členské příspěvky tak, jako v  SH ČMS. 

 

12. Usnesení: 

Jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne  8. 11. 2023 

 

I. SCHVALUJE 

a) Zapisovatele Věru Sedláčkovou 

b) Ověřovatele zápisu Vladimír Sazima, Miloš Svoboda 

c) Organizaci shromáždění představitelů sboru 25.11. 2023 v Bušovicích  

dle bodu 4/ tohoto zápisu 

d) Zprávu o čerpání rozpočtu za leden - říjen 2023 

e) Návrh rozpočtu na rok 2024 

f) Zprávu OKRR 

g) Zprávu ORM 

h) Plán práce VV OSH Rokycany na rok 2024 

i) Plán práce ORM na rok 2024 

j) Jmenování inventarizační komise 

k) Návrhy na vyznamenání SDH Zbiroh 

l) Termín výjezdního zasedání VV 1. prosince 2023 v pohostinství Bušovice 

 

II. BERE NAVĚDOMÍ 

a) Zhodnocení ZHVB 30. 9. ve Volduchách 

b) Zprávu o činnosti ORM 

 

III. UKLÁDÁ 

-      úkol č. 9/2023 -  zdárně zajistit shromáždění představitelů OSH  

                                                                    Zodpovídá: starosta OSH a členové VV 

-       úkol č. 10/2023 -zdárně zajistit provedení inventur majetku OSH 

                                                                    Zodpovídá: starosta OSH a členové 

                                                                                           inventarizační komise 

 

 

13. Závěr 

Závěr jednání provedl starosta OSH Miroslav Frost, který poděkoval přítomným za 

účast a jednání ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:                                Věra Sedláčková 

Ověřovatelé zápisu:           Miloš Svoboda 

                                             Vladimír Sazima 

 

 



 

 


